
Jaarverslag Medezeggenschapsraad Kindlandschap de Eiber  
Januari 2022 tot en met juni 2023 
 
Beste ouder/verzorger/leerkracht, 
 
Het is inmiddels juni 2023 en derhalve gaan wij verder in de trend van het vorige jaarverslag. 
Om het voor iedereen makkelijk te maken loopt dit jaarverslag tot en met de laatste MR 
vergadering van het schooljaar 2022-2023. Wij vinden het belangrijk jullie op de hoogte te 
houden van hetgeen er de afgelopen 18 maanden besproken is tijdens de MR-
vergaderingen. U heeft al veel via de diverse kanalen kunnen vernemen zoals, social schools 
en of diverse app groepen. 
 
Op de website van www.de-eiber.nl staat uitgebreide informatie over de MR. Hier staat 
onder andere wie er zitting hebben in de MR en waar we voor staan. De directeur is formeel 
geen MR-lid, maar informeert de MR tijdens de vergadering over de lopende zaken. We 
vergaderen 6x per jaar. Het eerste deel van de vergadering is met de drie scholen 
gezamenlijk, daarna worden zaken per school individueel besproken. Deze vergaderingen 
vinden wisselend plaats in de scholen van Macharen, Haren en Megen. 
 
Wisselingen samenstelling MR 
Het afgelopen jaar hebben er enkele wisselingen plaatsgevonden in de samenstelling van de 
MR: 
-Bij de Linde zijn in het afgelopen jaar Lynn van Kessel en Lieke van Rixtel afgetreden en zijn 
daarvoor Job Neijenhuyzen en Valentijn Balsters toegetreden tot de MR als leerkrachten. 
-Hans van loon is als ouder opgevolgd door Michelle Schevelier. 
-Vanuit St lambertus zal Patrick Dirks einde dit schooljaar aftreden en wordt hij opgevolgd 
door Ferry Walters. 
 
Er zijn afgelopen schooljaar diverse onderwerpen besproken. Hieronder een korte 
opsomming van de belangrijkste punten: 
 
Locatie nieuwe school/fusie 
De fusie van de 3 scholen blijft een langdurig proces. Het gaat veelal over de locatie die voor 
de drie kernen, Optimus en de gemeente Oss haalbaar moet zijn. Afgelopen jaar zijn diverse 
partijen met elkaar in onderhandeling geweest, maar het verkrijgen van de gewenste locatie 
is nog steeds niet gerealiseerd. Partijen zullen waarschijnlijk niet voor einde schooljaar 
duidelijkheid hebben. Wordt derhalve vervolgd. 
Als MR zullen wij de betrokken ouders tijdig blijven informeren. Zodra er nieuws of 
ontwikkelingen plaatsvinden zullen wij dit communiceren 
Daarnaast is er gesproken over een administratieve fusie waarbij de 3 scholen onder één 
administratienummer gaan vallen. Deze processen gaan gedeeltelijk gelijk op. Vanuit 
Optimus is het financieel gunstiger om te wachten met de administratieve fusie. Dit heeft te 
maken met o.a. de kleine scholen toeslag.  Ook is gesproken op welke manier en wanneer 
we ouders informeren over de voortgang hiervan.  
 
 
 

http://www.de-eiber.nl/


Gevolgen COVID-19 voor de kwaliteit van het onderwijs 
Gelukkig zijn de verschillende maatregelen sinds voorjaar 2022 opgeven en kunnen wij deze 
tijd, vooralsnog achter ons laten. 
 
Lunchprotocol 
Tijdens de verschillende MR vergaderingen is er gesproken over het lunchen/overblijven op 
school. Zowel qua de hoeveelheid tijd als mede wat de kinderen mogen eten zijn er nog 
steeds meningsverschillen onder ouders. Docenten zien dit nog steeds terug in de 
lunchtrommels. De docenten proberen dit netjes op te lossen. 
 
Rooster, schooluren 
Gedurende het schooljaar is er onderzocht wat de voorkeur van de ouders is v.w.b. de 
lestijden. Vooralsnog blijft het merendeel van de ouders voor de huidige tijden. 
 
Audit/Kwaliteitsonderzoek Optimus 
Er heeft een intern audit onderzoek plaatsgevonden. Het resultaat is, dat Kinderlandschap 
de Eiber ruim voldoende scoort. Het streven van de directie is om voor volgende onderzoek 
een goed te scoren. 
 
Tevredenheidsonderzoek 
Onlangs heeft er een tevredenheidsonderzoek plaats gevonden. Zowel leerlingen, ouders als 
docenten zijn geënquêteerd. De resultaten stemmen tot tevredenheid. Middels Social 
Schools heeft de directie dit gedeeld met de ouders. 
 
Opfrisbeurt van de schoolgebouwen 
Tijdens de meivakantie heeft er een opfrisbeurt plaats gevonden op de verschillende 
locaties. Lokalen zijn geschilderd en de gebouwen kunnen er nog even tegenaan. 
 
Studiedagen gebruikt om de visie te herijken 
Het team van Kindlandschap Eiber is tijdens enkele studiedagen bezig geweest om de missie, 
visie en kernwaarden van de school te herijken. De herijkte missie, visie en kernwaarden  
worden verwerkt in de schoolgidsen 2023 t/m 2026.  
 
Formatie per school 
Jaarlijks wordt er gekeken naar de formatie per school. Hoeveel FTE aan leerkrachten mag er 
worden ingezet op basis van het leerlingenaantal en wat betekent dit voor de samenstelling 
van de groepen? Ook hier heeft de Medezeggenschapsraad inspraak in. De laatste twee MR 
vergaderingen is dit ruimschoots ter sprake gekomen. 
 
De samenstelling van de groepen op de drie scholen zal in 2023-2024 beduidend anders zijn. 
Op de Lambertus en Linde zal voor het eerst worden gestart met een 3-4-5 
combinatiegroep. In Megen is het leerlingenaantal in drie jaar tijd gestegen van 88 tot 152 
leerlingen(1-2-2024). Daardoor kunnen 7 groepen worden geformeerd. Deze stijging leidt 
wel tot een organisatorische en logistieke uitdaging voor het project 7/8 . 
 
De notulen van de vergaderingen van de MR worden steeds gepubliceerd op 
www.de-eiber.nl  

http://www.de-eiber.nl/


 
Heeft u vragen, ideeën of tips? Spreek ons aan of neem een kijkje op de website.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Medezeggenschapsraad Kindlandschap De Eiber.   
 


